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Obec Mysločovice 

Zastupitelstvo obce Mysločovice 

 

Zápis z XXXI. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 

Datum konání: 11. 11. 2024 od 18:15 

Místo konání: budova obecního úřadu, Mysločovice č. p. 21 

Přítomní: 7 členů zastupitelstva obce 

     hosté: , ,  , 
     , , , , 
     ,  

     pí Petra Valdová – zápis průběhu zasedání, pí Lenka Pitříková 

 

Navržený program zasedání: 
1. Projednání zápisu XXX. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 

2. Různé 

3. Rozpočtové opatření 
 

Jednání zahájil starosta p. Petr Jurášek, přivítal přítomné, prohlásil, že zasedání bylo řádně svoláno 

a vyhlášeno. Konstatoval, že jsou přítomni všichni členové zastupitelstva obce, zasedání je schopné 
usnášení. Za ověřovatele zápisu navrhl pí Juráškovou a Mgr. Volfa. Oznámil změnu zapisovatelky 
průběhu zasedání a na žádost pí Valdové navrhl pořídit nahrávku průběhu zasedaní, za účelem 
pořízení zápisu. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje následující 
program XXXI. zasedání: 
1. Projednání zápisu XXX. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 

2. Různé 

3. Rozpočtové opatření 
ověřovateli zápisu pí Jurášková a Mgr. Volf a pořízení záznamu zastupitelstva za účelem pořízení 
zápisu.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 1. usnesení č. XXXI/2024 

K jednotlivým bodům programu: 
Starosta dal slovo hostům 

Starosta - část hostů si podalo žádost na opravu příjezdové komunikace, týká se to nových rodinných 
domů, na bývalém , nad školou, je zde neudržovaná zpevněná přístupová komunikace. 

V roce 2013 proběhly komplexní pozemkové úpravy, kde se s opravou cesty počítá ze strany Státního 
pozemkového úřadu, zástupci Státního pozemkového úřadu se zde byli letos podívat na propustky  
a záchytné příkopy, bohužel Státní pozemkový úřad nemá dostatečné finance k realizaci. Můžeme 
podat opětovnou žádost na realizaci komunikace.  – pozemek je obecní, někde 
v předchozím zastupitelstvu se schválila výstavba rodinných domů, tak se muselo počítat s tím, 
 že ta komunikace tam být musí, 10 let tam stojí domy bez komunikace. Po zakopání kabelů 
v průběhu tohoto roku je zde situace neúnosná a při dešťových srážkách pro auto nesjízdná, z důvodu 
velkého množství zeminy. . - nyní je situace neúnosná, cesta není způsobilá na denní 
používání, nachází se zde velké díry, o cestu urgují dost dlouhou dobu, bylo jim řečeno, že to není 
priorita obce, někdy v budoucnu a po 10 letech se domnívá, že je ta správná doba, kdy by se to mělo 
začít řešit, z důvodu obav pro budoucí nesjízdnost komunikace. Cestu využívá i zemědělská technika.  

Oslovila obec Zemet na spolufinancování opravy? Pokud se neuskuteční prodej, odmítají komunikaci 
nadále udržovat.  – je velký zájem o koupi komunikace, proč se neprodá a nechápe postoj 
obce k situaci. . – cesta byla rozkopaná a zemědělská technika dokázala projet  
i po poli a nijak omezení nebyli, takže důvod, že se tam musí dostat i Zemet nebere.  – 

cesta se nemusí dělat na 40 tun. . – když se jim cesta prodá  nechají ji průchozí, traktory 
tam chtít nebudou, ale žádný zákaz vstupu tam nedají. Pošta už tam nedojede, vždycky dostanou 

nadané, s obědy už začíná být taky problém a ostatní kurýři nevyjedou. Dá se to vydržet rok, ale tato 

situace trvá deset let.  – podle tady těch pozemkových úprav není jasně viditelné, kdy by tu cestu 
opravili. Starosta – je potřeba se připomenout.  – obec se musí připomínat!  
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 za celou dobu neviděla žádnou snahu to začít řešit, první jim bylo řečeno, že s tím 
nemají počítat, potom jim bylo řečeno, že nejsou peníze. Co se stane, když se tam autem 

nedostanou?  – mají malé děti a je to pro ně nebezpečné, když se vrací pozdě z kroužků 
není zde vidět na metr, musí jim jít někdo naproti.  – je možnost to upravit aspoň dočasně? 

Starosta – takové řešení by navrhoval, protože minulý rok, už měli problém projet s traktorem,  

když odklízeli sníh. .  – když bude pozemkový spor, bude to platit Státní pozemkový fond 
a mají v plánu? Starosta – ano, řeší se to od roku 2013.  – což je přes 10 let a nemají nikde 
termín do kdy to mají realizovat. Pan Žák – pozemkové úpravy nabyly platnost v roce 2015 a součástí 
pozemkových úprav, bylo zhruba 7 technických zařízení, některé se už realizovaly, další čekají  
na realizování, ty realizované jsou například poldr od Lechotic, realizovat se má propustek u kravína  
a i tady ta cesta, když to řešil ještě pan Žák komunikace nebrali jako prioritu, prioritní měli udržování 
zeleni v krajině, remízky a další věci, nicméně poslední komunikaci, co spolu vedli, přislíbil tehdejší 
ředitel Státního pozemkového úřadu ve Zlíně, ať se ozve na konci roku, zda zbyly nějaké finance  
a popřípadě by se ta cesta udělala. Bohužel tehdejší ředitel už tam není, starosta měl schůzku 
s novým ředitelem a je potřeba se pořád připomínat, ať co nejrychleji realizují, není to jejich povinnost, 

ale většinou se snaží tyto akce realizovat.  – cesta je strategická a měla by zůstat obci. 
Pan Žák – na zmiňovanou cestu je projektová dokumentace i územní rozhodnutí, stačí překlopit  
na stavební povolení a zrealizovat, ale je potřeba je přemluvit. Starosta – přislíbil urgenci.  

 – bylo by vhodné před návštěvou Státního pozemkového úřadu cestu nafotit, není  
to běžná situace o opravení nějaké praskliny. Pan Žák – nebo domluvit, ať sem dojedou a podívají se. 
Starosta – před návštěvou úřadu cestu nafotí, pokud nebude stačit ani to, je potřeba tam zajít 
například společně.  – vidí to běh na dlouhou trať, není to věc, která bude do zimy hotová. 
V pondělí 11. 11. se shodli s , že výkopy, u již zmiňované cesty hotovy nejsou  
a chtějí to popravit. Pokud se doveze těžká technika, zkusit se domluvit, zda by obec spolufinancovala 
opravu (např. dvě fůry výfrezků), stejně jak se to udělalo před těmi deseti lety. Dříve tam bylo 30 % 
hlíny, co nateklo z kopce, teď je tam hlíny cca 60 % - 70 %. Starosta – přislíbil domluvení společné 
schůzky pro řešení situace.  – vznesl dotaz na veřejné osvětlení u zmiňované 
komunikace. Starosta – líbilo by se mu, kdyby tam byl chodník, veřejná komunikace s osvětlením,  
což je otázka projektu, ale to už jsou částky v milionech. Pan Žák – co se týče osvětlení, jednalo by  

se o cca tři světla. Líbilo by se mu, kdyby se osvětlení udělalo ještě před realizací komunikace, 
problém je s umístěním, jsou tam sloupy vysokého napětí.  – by rád viděl vyjádření ze 
stavebního úřadu. 

 – (viz. Příloha č. 1) 

 – vyjadřuje se k povídání pana  ohledně točen ve tvaru T, dotazuje se, jak je 

možné, že v první studii točny byly, což zastupitelé neschválili a v druhé studii již zde nefigurovaly.  
 – vyjadřuje se k povídání pana , stav Sokoláku je 

v katastrofálním stavu, i přesto tam chodí spousta lidí. Dále pak se vrátila zpět k zářijovým povodním, 

kdy pole, které má být zastavěné developerem bylo několik dní pod vodou. Otázka zní,  
když developer novou zástavbu zabezpečí proti povodní, kam poteče ta voda? Zvedne se na tu starou 
zástavbu na druhé straně.  – žádali jste úpravu projektu kvůli povodním? Pan Utinek – 

máme dva měsíce po povodni, na minulém zastupitelstvu zmiňoval ohledně tohoto pozemku, kde má 
být výstavba, že je to místo, kde se voda vylije jako první (viz minulé zasedání).  – žádali 
jste developera o změnu? Starosta – starostové okolních obcí řeší všechny přítoky, územní plány, 
komplexky a bude se hledat vhodné řešení.  – byl by pro změnu územního plánu skrz 
povodně.  – nejvíc vody bylo tam, kde byly mosty. A vy chcete postavit další dva 
mosty, mosty jsou na potoce špunt. Chcete postavit další na „Andělce“ a u . Starosta – obec 

musí nějak fungovat, musí se dál rozvíjet, tím že přišla voda máme přestat stavět?  – ne, 

přestat stavět, tam, kde ta voda byla.  – přišla bouřka a kolem Míškovky bylo 72 ha 

oseté řepou, která nebyla vzrostlá a následky vidíte na přiložených fotografiích (viz. Příloha č. 2).  
 – rozumí tomu, že se nezastaví zástavba obce, kvůli nepředvídatelným povodním, ale co 

ti, co to mají doma každý rok? Kvůli pár domečkům to musí vydržet? Ing. Kutra – to nikdo neřekl, 
starosta jasně řekl, že spolupracujeme s okolními obcemi na komplexním řešení této situace.  

 – kanalizaci řešila ještě, když pracovala, cca někdy mezi 1993-1996 a suché poldry se 
začaly řešit 1997, takže řešení se starosty znamená, že to bude hotové za 20 let? Myslí tím komplexní 
území a protipovodňová ochrana.  – zvedli se pojistky těm co tady bydlí a byli 

zatopení, kdo jim tuto částku vykompenzuje? Obec, nebo developer? Oni si na tom vydělají, ale ti, co 
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bydlí naproti budou platit vysoké pojistky, budou platit věčně vytopené baráky, uklízet. Pan Utinek – 

minule se zmiňovalo, že starostové měli sezení a další bude, kde se bude řešit varianta poldrů. Minulé 
zasedání se řešila varianta nového poldru pod Míškovicemi. Pan Utinek – minulé zasedání se řešilo, 
že to není věc jen okolních obcí, ale i Hostýnských vrchů.  – poukázal na to, že nemůžeme 
dovolit, aby se stavělo tam, kde to bývá zaplavené.  stejný případ jak v ulici směrem 
ke hřišti, tam se nemělo vůbec stavět.  – už v 1997 to bylo vyhlášené jako povodňová 
oblast, musel to někdo schválit, a na zmiňovaném poli za „Andělkou“, kde má vzniknout zástavba se 
dřív bavilo o tom, že se u potoka postaví dětské hřiště, ať to neohrozí žádné domy.  – 

mapy kreslila v 1997, pak přišli developeři a mapy si překreslili podle svého a ty používali.  

 – měla by se tam udělat nějaká linie, kde byla voda, ať si lidi postaví, kde chtějí, ale ať o tom ví. 
Pan Utinek – letos byl pod vodou i dům, který v záplavové oblasti není. Taky mu není jasné, proč ty 
domy jsou naprojektované v té nižší části, hranice vody tady nebyla nikdy tak vysoko, takže teď už 
víme, ale ta hranice je možná už v celé vesnici, bylo zatopené všechno, před obchodem, za 
obchodem atd.  – neřekl, že nechce, aby se tu stavělo, ale ať se nestaví tam, kde je to 
zatopené. Vy vlastně vědomě ohrožujete budoucí občany.  – ale i stávající.  

 – jste v jednání s developerem? Starosta – ano.  – a změnil projekt? Starosta – 

říkal mu to, ale developer trvá na svém.  – ať udělá pořádné cesty za zahradami, jak 

mají být, vynechat záplavové území. Ať to klidně postaví, ale ať ví, že je možnost takového rizika. 

Starosta – měl jednání v Pardubicích, jednalo se o povodních, změny krajin aj., zmiňovalo se tam, 
nerespektování přírody v rámci zastavování domů v rizikových oblastech, jako je ulice ke hřišti. Studie 
se bude muset upravit.  – kdy a kde ji uvidíme? Pan Utinek – developerovi oznámili 
skutečnost, on si trvá na svém, takže je tam nějaký rozkol, možné pozdržení, ale čas utíká. Starosta – 

situace se změnila. Potvrdilo se záplavové území, developer by byl sám proti sobě.  – 

závěrem je tedy, že obec nesouhlasí se zastavěním záplavové oblasti? Starosta – musel by se udělat 
návrh a zastupitelstvo to odsouhlasit, ale jeho názor je, že bychom neměli opakovat chyby, že se na 
nátlak dovolí postavit v záplavové oblasti, např. jako ulice ke hřišti. Ten pás od , byl 
nachystaný na sportoviště.  – než dojde k finálnímu schválení projektu nebo změny 
územního plánu bude plánovaná další veřejná schůze? Starosta – ano, mělo by být veřejné 
projednávání a obyvatelé by měli mít možnost se vyjádřit. Musíme respektovat krajinu, dříve se 
upravovaly koryta řek, teď přišla velká voda a tekla tam, kde ty koryta byly dříve.  – 

nepokračujme v chybě našich předků. Starosta – vody bylo extrémně moc a myslí si, že neexistují 
žádná protipovodňová opatření, která by tolik množství vody zastavila.  – souhlasí, ale není 
jisté, zda jí nebude příště víc.  – jestli se udělají další mosty, 72 domů cca, bude 

neustále vytopeno. Povolíte 42 domůa ohrozíte ostatní. Tam se nemá stavět, udělá to následující (viz. 

Příloha č. 2).  – když komunikujete s developerem, máte s ním schůzku, nebo si jen 
voláte? S developery spolupracuje a ví, že se v obcích dají s developery vyjednat a domluvit, aby se 

od něho něco dostalo. Má obec něco takového v jednání? Pan Utinek – zastupitelstvo se o to snaží. 
Ing. Kutra – o tom právě jednájí.  – a co, to hřiště? Pan Utinek – nebavíme se jen o 

hřišti, hřiště myslíte jen ten čtverec, nebo to kolem něho?  – ne, to workoutové hřiště. 
Starosta – řešíme i infrastrukturu.  – infrastrukturu do té lokality?  – 

sokoli neumí hospodařit se svým majetkem, developer je zachrání, že postaví hřiště. Ubytovna je 
v katastrofálním stavu, nechtějí to prodat, aby se dala do pořádku, sokolák padá na hlavu, bývalé 
gumové hřiště je taktéž tragické. Mgr. Volf – hřiště se bude řešit jako poslední. Starosta – vžijte se do 
situace developera.  – developer si tu koupil ornou půdu, má propočítané kolik na 
tom vydělá, je mu jasné, že jakékoliv omezení mu ten výdělek krátí, slyšela od nějaké zastupitele, že 
developer hrozí žalobou, jakou? Nebude si představovat, jak mu je, je to jeho problém.  
– vašim cílem není chránit developera, ale obec. Starosta – ano, ten záměr je, že sokolák, jak bylo 
původně naplánované je málo.  – všude se dostaly nějaké dotace, tak vydržme na dotace. Jak 
je možné, že v nových zástavbách je přihlášená zhruba půlka lidí?  – měli jste 
spočítaný výnos cca 3 mil./rok, na HZ se to zmiňovalo několikrát. Pan Utinek – musíme myslet 
pozitivně, obec by byla špatný hospodář, kdyby si nepřála přísun mladých obyvatel. Chceme udělat 
nový sokolák i v našem zájmu, najít místo na setkání, ale aby se měl kdo setkávat.  – 

obec by se měla starat  
o současné obyvatele, ne o to, aby tady bydlelo co nejvíc lidí. Co pro ni obec za 10 let udělala? Pan 
Utinek – to je začarovaný kruh, obec na to musí mít peníze a jak přinést do obce peníze?  

 – nemáte jistotu, že to přinese do obce tolik peněz.  – dá se to dát do grafu, za 40 let 
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postaveno cca 90 domů. Pan Utinek – musíme se podívat i do okolních vesnic.  – 

obešli jste okolní starosty, jaká je odezva spokojenosti? Pan Utinek – byl v Sazovicích, nebude 
jmenovat s kým jednal, jednoznačně řekl, že má obec stavět.  – má informace  
od sazovjanů, že nově přistěhovalí si stěžují na sečení trávy, kokrhání kohouta. Pan Utinek – druhé 
zastupitelstvo ti samí návštěvníci, ostatním je to jedno.  – po jejím projevu  
na schůzce na HZ, bylo zřejmé, že má podobný názor víc lidí. Později bylo řečeno, že jen dotyčná 
rodina má problém. Pan Utinek – kde to bylo řečeno?  – řekl to i pan Utinek.  
Na otázku pana Utinka ještě jednou zopakovala, že problém měla jen její rodina. Pan Utinek - osobně 
nesouhlasí s těmito tvrzeními. Starosta – dotázal se, na termín pracovních schůzek.   

 – navrhla jednou za tři měsíce. Starosta – zmínil jednací řád a rozdíl mezi zasedání 
zastupitelstva a pracovní schůzkou.  – během půl roku čekala další pracovní 
schůzku, mezitím developer změnil jméno, poté se jednalo o hřišti. Nebyla o tom nikde zmíňka.  
Ing. Kutra – na ničem jsme se s developerem nedohodli, proto nebyla žádná další schůzka. Developer 
nechce vybudovat ani hřiště. Pan Utinek – nikam se to zatím neposunulo, aby se svolala schůze.  

 – byla u toho, kdy developer došel s projektem, pan Ing. Kutra chtěl pevnější podloží  
a pro developera to bylo moc drahé. Pan Utinek – a ode té doby se nic neřešilo.  – 

hřiště chtějí, už jenom kvůli postoje developera k věci. Mgr. Volf – hřiště je od začátku projektu 
součástí, jednali o změně lokality, teď se vůbec neřeší.  – je běžné, že za velký 
projekt dává většinou developer protislužbu obci. Proč není žádná anketa, co by občané chtěli?  
Ve zpravodaji, na facebooku? Pan Utinek – na facebook dal anketu, co by si lidé přáli, aby se v obci 

vybudovalo, zlepšilo atd. Došly odpovědi jen o umístění laviček. Paní Pitříková – k dotazníku rozvoje 
obce se zúčastnilo cca 10 lidí.  – chtěl, ale byly povodně, špatný termín.  
souhlasí s tím, že zastupitelé mají vědět, co obec potřebuje, dotázala se pana Utinka, co obec 

považuje za priority. Pan Utinek – chtějí místo, kde se budou všichni rádi setkávat. Snažíme se 
dotáhnout věci, tak aby se nám líbily.  – doporučila zastupitelům lépe informovat 
obyvatele, 13 měsíců zastupitelé mlčí. Pan Utinek – v zápisech zastupitelstva jde vidět, že nemlčí. 

 – poprosil o psaní podrobnějšího programu zastupitelstva. Ing Bureš – směřoval dotaz 
na , v návaznosti na dnešní zasedání, jak pokračuje jeho projekt zástavby vedle školy? 

 – převzal již dříve dojednaný projekt, se stavebním povolením, bude tam 6 m cesta.  

Ing. Bureš – v projektu je 5,5 m. Dotázal se, jestli vše zachoval z projektu a jako developer to plánuje 
vystavět?  – zatím neví. Ing. Bureš – nebo plánuje prodat? Konstatoval, že je to na 

 a dotázal se, jestli se vnímá jako developer?   – ne. Ing. Bureš – se 

dotázal , zda plánuje pokračovat v projektu, jak je uvedený ve stavebním povolení  
a plánuje místa zasíťovat?  – ano, udělá obci cestu. Ing. Bureš – plánujete rozprodat? 

 – neví. Ing. Bureš – jako developer se necítíte?  – necítí se jako 
developer, poukázal na to, že má velkou rodinu. Obec bude mít novou cestu kolem školy.  

 – je to chyba minulých zastupitelů v rámci jednání s firmou H+M. Ing. Bureš – souhlasí, ale projekt 
je převzatý a několikrát tu zaznělo, že developer by měl obci něco přispívat.  – 

developer má tady trvalý pobyt a žije tady od narození a určitě neplatí malé daně. Starosta – ukončil 
diskuzi s tím, že neměl v úmyslu někoho urazit nebo zlehčovat situaci, chce, aby byli lidi spokojení. 
1.  Projednání zápisu z XXX. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 

- Pozemek p. č. 372/13 v k. ú. Mysločovice (viz minulá zasedání) – starosta zajistí podklady 
k odsouhlasení. 

- Akce „Machová – Mysločovice, stezka pro pěší“ (viz minulá zasedání) – každé ráno 
v pondělí KD, řeší se drobné změny v projektu, zrušili se pachtovní smlouvy. 
Pan Utinek – dotázal se na bet. plot u prvního domu od Machové, zda je v řešení. Starosta – ano, 

probíhá jednání s majitelem. Projekt počítá s umístěním opěrné zídky, popsal zabezpečení plotu  
a oznámil, že ze strany Machové bude zámková dlažba.  
- Obslužnost dopravní lokality nad školou a u školy, parkování u školy (viz minulá 

zasedání) – bude dořešeno po dokončení kanalizace.         
- Žádost o řešení bezpečnostního rizika - výjezdy kolem živých plotů po obci (viz minulá 
zasedání) – koupeny dvě zrcadla. 
- Akce „ZŠ Mysločovice – venkovní učebna, konektivita školy, rekonstrukce  
a modernizace odborných učeben“ (viz minulá zasedání) – tento týden poslední výběrové řízení, 
konektivita a venkovní učebna jsou hotovy.  



5 

 

- Herní prvky na školním hřišti u MŠ (viz minulá zasedání) – ZŠMŠ Mysločovice má 
pozemek, na kterém se budou realizovat herní prvky ve výpůjčce, z důvodů účtování musí být akce 
realizována z rozpočtu obce Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice revokuje 
bod 3. usnesení č. XXX/2024, týkající se pořízení herních prvků na zahradu MŠ Mysločovice. 
Současně schvaluje 1. pořízení tří didaktických herních prvků do zatravněné části zahrady MŠ 
Mysločovice v hodnotě 81 tis. Kč a rozpočtové opatření – dofinancování z rezervy na § 6409, položce 
6901, 2. přijetí příspěvku 20 tis. Kč na herní prvky od obce Hostišová, 3. přijetí darů ve výši 30 tis. Kč 
na herní prvky od občanů.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 2. usnesení č. XXXI/2024 

- Nabídka možnosti získání dotace od České spořitelny např. na zbudování altánu (viz 
minulé zasedání) – pro letošek uzavřeno, altánek u poldru, nebo u stezky na Machovou, úkol trvá. 
- Odprodej části obecního pozemku p. č. 355/2 (viz minulá zasedání) – oddělení pozemku  
p. č. 355/5 od p. č. 355/2 zavkladováno. 
- Podkroví budova OÚ (viz minulá zasedání) – brzy se bude ukončovat, musí se zkolaudovat. 
Dvě místnosti – minimuzeum a nejspíš komunitní centrum. 
- Lavičky po obci (viz minulá zasedání) – úkol trvá. 
- Parcela 300/3 v k. ú. Mysločovice (viz minulá zasedání) – žádné nové informace. 
- Prostor u zastávky u ZŠMŠ (viz minulá zasedání) – úkol trvá. Starosta - má projektanta. 
- Oprava povrchu cyklostezky (viz minulá zasedání) – bude vypsaný dotační titul, budeme 
žádat současně se Sazovicemi. Pan Utínek – dvě velké praskliny u mostku, koupí dva spreje  
a označkuje je tam pro bezpečnost. Starosta – návrh usnesení – „Zastupitelstvo obce Mysločovice 
schvaluje záměr vypracování projektové dokumentace pro rekonstrukci cyklostezky Mysločovice – 
Sazovice jako podklad pro zažádání dotace.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželo se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 3. usnesení č. XXXI/2024 

- Sběrná místa a kontejnery na tříděný odpad Mysločovice (viz minulá zasedání) – je 
vybraná firma na výběrové řízení pro realizaci. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce 
Mysločovice schvaluje uzavření Smlouvy o zajištění organizace výběrového řízení k projektu „Sběrná 
místa a kontejnery na tříděný odpad Mysločovice“ s firmou ALNIO Group s.r.o. s částkou 39 tis. Kč bez 
DPH.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno 

Bod 4. usnesení č. XXXI/2024 

- „Mysločovice – odkanalizování“ (viz minulá zasedání) – probíhá písemné informování 
občanů o začátku prací. 
- MŠ Mysločovice – nutné opravy a stavební práce (viz minulé zasedání) – starosta zajistil 
nabídky: 

Izolinvest s. r. o.  348 220 Kč bez DPH 

Vlastimil Fišer 382 884 Kč bez DPH  
Řeší se celkový technický stav střechy, vč. oplechování, nová lepenka a odstranění zbytečných  
2 průduchů na střeše. Ing. Kutra – prověřoval s technikem Izolinvestu, přes průduchy zatékalo, 
doporučuje odbourání a zadělání krytinou. Nechal nacenit odstranění průduchů, odbourání za 30 tis.  

Kč bez DPH. Na starostův požadavek proběhla kontrola terasy MŠ Mysločovice, je v nevyhovujícím 
stavu a apeluje na její opravu. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje 
zadat objednání práce společnosti Izolinvest s. r. o. za 348 220 Kč bez DPH na výměnu hydroizolace 
střechy MŠ Mysločovice a pověřuje starostu k uzavření smlouvy na provedení prací.“ K návrhu nebyly 
vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 5. usnesení č. XXXI/2024 

Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje rozpočtové na dodatečné 
práce na střeše MŠ Mysločovice (odbourání průduchů) – krytí tohoto výdaje z vkladového účtu u 
ČSOB a pověřuje starostu k uzavření smlouvy na provedení prací.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné 
protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno 

Bod 6. usnesení č. XXXI/2024 
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- Umístění vyhledávače na webové stránky (viz minulé zasedání) – vyzkoušet na jiných 
stránkách, poplatky za všechny e-mailové adresy za 59,-/měsíčně, Pan Volf provede analýzu smluv a 
doporučí případné další kroky. 
- Příprava žádosti o dotaci ze Zlínského kraje (viz minulá zasedání) – JSDHO si zaslala 
žádost na nákup zásahových věcí a to: jednovrstvý zásahový oblek Deva buschfire – 9 ks za 117 000 
Kč, zásahová obuv Haix EAGLE – 6 ks za 48 000 Kč, technické rukavice Cestus deep 3 – 9 ks za 
13 500 Kč, lehká přilba Sicor eom – 2 ks za 9 800 Kč, výměna nádrže na Avia cas 8 – cca 160 000 Kč, 
výměna majáků – 80 000 Kč. Spoluúčast obce by byla 128 490 Kč. Zastupitelé upřednostňují pořízení 
pouze: jednovrstvý zásahový oblek Deva buschfire – 9 ks za 117 000 Kč, zásahová obuv Haix  
EAGLE – 6 ks za 48 000 Kč, technické rukavice Cestus deep 3 – 9 ks za 13 500 Kč, lehká přilba Sicor 
eom – 2 ks za 9 800 Kč. Spoluúčast obce by byla 56 490 Kč. Čeká se na vyhlášení dotačního titulu. 
- Smlouva o nájmu nemovité věci uzavřené s  k cykloparku (viz minulá 
zasedání) – úkol trvá. 
- Zateplení 4. budovy ZŠ + dokončení venkovní učebny (viz minulá zasedání) – bude 
provedeno zapravení a přemalování fasády 4. budovy a celkové zateplení fasády se odkládá na příští 
rok. Na venkovní učebnu je potřeba uzavřít dodatek na prodloužení doby dokončení a změnový list 
skrze rozdíl v ceně dokončení díla o -2 440,24 Kč bez DPH, skrze více práce a méně práce. Starosta 
– návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje Změnový list č. 1 „ZŠ Mysločovice – 
venkovní učebna a střecha“ o rozdíl konečné ceny -2 440,24 Kč bez DPH.“ K návrhu nebyly vzneseny 
žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 2. Usnesení schváleno. 
Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje uzavření Dodatku č. 1 
Smlouvy o dílo „ZŠ Mysločovice – venkovní učebna a střecha“ se změnou doby dokončení stavby.“ 
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 7. usnesení č. XXXI/2024 

- Výměna poničené krytiny přístřešků na budově čp. 82 (viz minulá zasedání) – úkol trvá. 
- Oprava povodní poničeného bytu na čp. 104 (viz minulá zasedání) – 250 000 Kč na opravu 
poničeného bytu, kuchyň je poptaná.  
- Volby do školské rady (viz minulé zasedání) – Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo 
obce Mysločovice schvaluje členy školské rady za obec Mysločovice ,  

,  K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 8. usnesení č. XXXI/2024 

2. Různé 

- „Mysločovice – odkanalizování“ – žádost o realizaci přípojky elektřiny – Starosta – přišla 
žádost o zakopání přípojky pod obecní pozemek, mezi  a  firma  
KVE-mont s. r. o. udělá přípojku na 400 W, kterou zakopají pod komunikaci a povede kolem márnice 
k místu stavby. Pan Utinek – apeloval na chybějící bezpečnostní značky na cyklostezce. Starosta – 
stavební dozor, říkal, že je to automatické, že tam jsou. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo 
obce Mysločovice schvaluje žádost firmy KVE-mont s. r. o. o zakopání přípojky na obecním pozemku 
p. č. 403.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 9. usnesení č. XXXI/2024 

- ZŠMŠ Mysločovice – žádost o schválení finančního daru na poznávací zájezd do Velké 
Británie. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje přijetí finančního daru 
Základní školou a mateřskou školou Mysločovice, příspěvkové organizaci na poznávací zájezd do 
Velké Británie.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 10. usnesení č. XXXI/2024 

- Žádost ZŠMŠ o souhlas s vyřazením majetku: e-beam interaktivní spínač (inv. č. 2530, 
pořizovací cena 20 792,50 Kč, rok pořízení 2009, vysloužilý), e-bean Interaktivní spínač (inv. č. 3009, 
pořizovací cena 19 560 Kč, rok pořízení 2011, vysloužilý) e-beam interaktivní spínač (inv. č. 3010, 
pořizovací cena 19 560 Kč, rok pořízení 2011, vysloužilý), Switch 16 port (inv. č. 4320, pořizovací cena 
5 869 Kč, rok pořízení 2015, nekompatibilní technologie), Switch 48 port (inv. č. 4321, pořizovací cena 
7 119,50 Kč, rok pořízení 2015, nekompatibilní technologie), Switch 48 port (inv. č. 4322, pořizovací 
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cena 7 119,50 Kč, rok pořízení 2015, nekompatibilní technologie), PC HP i3 repas (inv. č. 4442, 
pořizovací cena 5 800 Kč, rok pořízení 2016, nerentabilní oprava), Zoner (inv. č. 3051, pořizovací 
cena 5 220 Kč, rok pořízení 2011, zastaralý SW), Edius (inv. č. 3518, pořizovací cena 5 330 Kč, rok 
pořízení 2013, zastaralý, nekompatibilní SW), Server HPE (inv. č. 218, pořizovací cena 101 053 Kč, 
rok pořízení 2019, nekompatibilní technologie). Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce 
Mysločovice schvaluje Základní škole a mateřské škole Mysločovice, příspěvkové organizaci vyřazení 
e-beam interaktivní spínač (inv. č. 2530), e-bean Interaktivní spínač (inv. č. 3009) e-beam interaktivní 
spínač (inv. č. 3010), Switch 16 port (inv. č. 4320), Switch 48 port (inv. č. 4321), Switch 48 port (inv. č. 
4322, pořizovací cena 7 119,50 Kč, rok pořízení 2015, nekompatibilní technologie), PC HP i3 repas 
(inv. č. 4442), Zoner (inv. č. 3051), Edius (inv. č. 3518), Server HPE (inv. č. 218) z majetku ve správě 
za podmínky jejich ekologické likvidace.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. Výsledek 
hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 11. usnesení č. XXXI/2024 

- Zpoplatnění kontejnerů na textil od firmy TextilEco a. s. – od 1. 1. 2025 bude uzákoněno 
vykazování sběru textilu, obec má nabídku 5 000 Kč/rok.   
- Mikulášský jarmark – prodejní stánky v 2. nadzemním podlaží hasičské zbrojnice, hrozí 
zničení parket návštěvníky jarmarku. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice 
schvaluje, aby se Mikulášský jarmark konal na sále hasičské zbrojnice ve 2.nadzemním podlaží.“ 
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 0, proti 5, zdrželi se 2. Usnesení nebylo schváleno. 
Bod 12. usnesení č. XXXI/2024 

- Plánovací smlouva s LaValdens s TJ SOKOL Mysločovice (viz minulá zasedání) –  
 – částka za sportoviště na sokolské zahradě se jim zdá neadekvátní. Ing. Bureš – ať udělá Sokol 

definitivní verzi.  
- Altán na nové pěší Machová – Mysločovice – Pan Žák – navrhoval, aby byl výhled na 
Hostýnské vrchy, Mysločovice, Hostišovou. Bavil se s , že by jí to nevadilo, potká se 
tam s ní. 
- Hospodaření ZŠMŠ Mysločovice za třetí kvartál – hospodaření bylo přebytkové. 
-  – zda by obec nebo škola mohla zajistit pracovníka na převádění dětí přes 
silnici? Starosta – kdo si takovou odpovědnost vezme na starost? Už se to řešilo před 3 lety a nikdo si 
to nechce vzít na starost. 
-  – kdo ze zastupitelů si sleduje dotační tituly? Starosta – z důvodu velké 
administrativy dotací nestíhá, má několik institucí zajišťující dotace.  – ať si to vezme na 
starost místostarosta. Pan Žák – musí se zajistit agentura, která toto všechno zajistí.  - 
byla tady nějaká agentura, nebo je? Starosta - dotační tituly mají kritéria, zabere to spousty času. 
Bude to potřeba. V dotacích neotálíme. Paní Pitříková – letos 5 velkých akcí na dotace, spoustu 
peněz na administraci.  – několik zastupitelstev slyší jen o kanalizaci. Ing. Kutra – 
každý dotační projekt se dává agentuře, která tu dotaci komplexně zpracovává.  – 
nájemní bydlení se bude dělat? Starosta – je to rozpracované. Pan Žák – byly tady požadavky  
od důchodců na nájemní bydlení.  
- Starosta zmínil, že lidé netřídí odpad.  – v době povodní nešlo třídit.  
Starosta - kontejnery z doby povodní se budou účtovat do odpadového hospodářství, hejtman ZK 
nevyhlásil krizový stav.  – proč? Je to nespravedlivé. Pan Utinek – nezajímalo je,  
že tu byly povodně, kontejnery nám odvezli skrze akci Ukliďme Zlín.  – nejde to nějak 
zpětně zažádat?  
3. Rozpočtové opatření 
Starosta seznámil zastupitele s návrhem rozpočtového opatření č. 21/2024 (viz příloha) a zdůvodnil 
jim ho. Celkově dochází ke změně rozpočtu příjmu a výdajů o 471 956 Kč. Starosta – návrh usnesení: 
„Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje rozpočtové opatření č. 21/2024.“ K návrhu nebyly 
vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 13. usnesení č. XXXI/2024 

 

Starosta poděkoval všem za účast, sdělil, že další zasedání zastupitelstva se uskuteční 
pravděpodobně v pondělí 9. 12. 2024 na obecním úřadě, ukončil zasedání zastupitelstva 11. 11. 2024 
v 21:25 hodin. 
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Přílohy zápisu: 
1. Příloha č. 1 –  – Interpelace 

2. Příloha č. 2 –  – fotografie z povodní 
3. Prezenční listina 

4. Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 
5. Návrh rozpočtového opatření č. 21/2024 

 

Rekapitulace usnesení z XXXI. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 

konaného dne 11. 11. 2024 od 18:15 hodin 

 

Zastupitelstvo obce Mysločovice po projednání: 

1. Schvaluje následující program XXXI. zasedání: 
1. Projednání zápisu z XXX. Zasedání zastupitelstva obce Mysločovice 
2. Různé 
3. Rozpočtové opatření, 

       ověřovateli zápisu pí Juráškovou, Mgr. Volfa a pořízení nahrávky pro přepis zápisu 
 
2. Revokuje bod 3. usnesení č. XXX/2024, týkající se pořízení herních prvků na zahradu MŠ 

Mysločovice. Současně schvaluje 1. pořízení tří didaktických herních prvků do zatravněné části 
zahrady MŠ Mysločovice v hodnotě 81 tis. Kč a rozpočtové opatření – dofinancování z rezervy na 
§ 6409, položce 6901, 2. přijetí příspěvku 20 tis. Kč na herní prvky od obce Hostišová, 3. přijetí 
darů ve výši 30 tis. Kč na herní prvky od občanů. 
 

3. Schvaluje záměr vypracování projektové dokumentace pro rekonstrukci cyklostezky Mysločovice – 
Sazovice jako podklad pro zažádání dotace. 

 

4. Schvaluje uzavření Smlouvy o zajištění organizace výběrového řízení k projektu „Sběrná místa a 
kontejnery na tříděný odpad Mysločovice“ s firmou ALNIO Group s.r.o. s částkou 39 tis. Kč bez 
DPH. 

 

5. Schvaluje zadat společnosti Izolinvest s.r.o. za 348 220 Kč bez DPH k akci „Hydroizolace střechy 
MŠ Mysločovice“ a pověřuje starostu k uzavření smlouvy na provedení prací. 

 

6. Schvaluje rozpočtové opatření převodu částky na dodatečné práce na střeše MŠ Mysločovice 
(odbourání průduchů) a pověřuje starostu k uzavření smlouvy na provedení prací. 

 

7. Schvaluje Změnový list č. 1 k akci „ZŠ Mysločovice – venkovní učebna a střecha“, rozdíl konečné 
ceny -2 440,24 Kč bez DPH, a uzavření Dodatku č. 1 Smlouvy o dílo „ZŠ Mysločovice – venkovní 
učebna a střecha“ se změnou doby dokončení stavby. 

 

8. Schvaluje členy školské rady za obec Mysločovice , , 
. 

 

9. Schvaluje žádost firmy KVE-mont s.r.o. o uložení přípojky na pozemku obce p. č. 403 v k. ú. 
Mysločovice. 

 

10.  Schvaluje přijetí finančního daru Základní školou a mateřskou školou Mysločovice, příspěvkovou 
organizací na poznávací zájezd do Velké Británie.“ 
 

11.  Schvaluje Základní škole a mateřské škole Mysločovice, příspěvkové organizaci vyřazení e-beam 
interaktivní spínač (inv. č. 2530), e-bean Interaktivní spínač (inv. č. 3009) e-beam interaktivní 
spínač (inv. č. 3010), Switch 16 port (inv. č. 4320), Switch 48 port (inv. č. 4321), Switch 48 port (inv. 
č. 4322, pořizovací cena 7 119,50 Kč, rok pořízení 2015, nekompatibilní technologie), PC HP i3 
repas (inv. č. 4442), Zoner (inv. č. 3051), Edius (inv. č. 3518), Server HPE (inv. č. 218) z majetku ve 
správě za podmínky jejich ekologické likvidace. 

 

12. Schvaluje rozpočtové opatření č. 21/2024. 
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Datum vyhotovení zápisu: 20. 11. 2024 pí Petra Valdová v. r.  
Datum podpisu zápisu starostou nebo místo starostou: 22. 11. 2024 
                   starosta p. Petr Jurášek v. r.  
                    místostarosta p. Pavel Žák 
Ověřovatelé: pí Amálie Jurášková v. r., Mgr. Jíří Volf v. r.  
 

 

 


